
Protokoll för föreningsstämma i Brf Måsen i Lund, 2018-05-22 

1§ Stämman öppnades. 

2§ Matilda Kursis valdes till mötesordförande. 

3§ Johan Wickström valdes till protokollförare. 

4§ Henrik Andersson & Katarina Lindgren valdes till justeringsmän och rösträknare. 

5§ Röstlängden godkändes. 26 lägenheter fanns representerade av röstberättigade 

medlemmar (se bilaga ”röstlängd och närvarande”). 

6§ Dagordningen godkändes. 

7§  Mötet godkände att stämman hade blivit stadgeenligt utlyst. 

8§ Föreningens årsredovisning presenterades av Martin Scharp 

 Martin presenterar allmänt det ekonomiska läget i förening, förändringar samt 

kostnader för underhåll. Lånen har skrivits om till lägre räntesatser. Föreningen 

kommer bland annat skriva av ett lån på 800 000SEK under året. 

Se bifogad fil för mer information. 

9§ Martin Scharp presenterade revisorernas berättelse. Revisorerna (Grant Thornton) 

hade inget att anmärka på föreningens årsredovisning från 2017, och tillstyrker att 

resultat- och balansräkning samt resultatdisposition fastställs, samt att styrelsen 

beviljas ansvarsfrihet (se bilaga ”Grant Thornton”) 

10§ Resultat- och balansräkning fastställdes. 

11§ Resultatdispositionen fastställdes. 

12§  Mötet beviljade styrelsen ansvarsfrihet. 

13§ Arvoden till styrelse och revisorer godkändes. 

Revisorerna jobbar på löpande räkning, brukar ligga på 15 000-20 000 kr/år. 

14§ Johan Wickström, Matilda Kursis, Ingrid Olsson och Louise Johansson blev omvalda till 

styrelsen.  

 Simon Winge presenterade fyra kandidater till att bli inröstade i styrelsen: 

Isabelle Alveblom Andersson, Henrik Andersson, Johanna Möller, Sarah Warsi. 

Styrelsen yrkade på att rösta in alla fyra då vi har några som eventuellt kommer flytta 

under året. Samtliga kandidater blev inröstade. 

15§ Som revisorer och revisorssuppleant för 2018 föreslogs Grant Thornton. Dessa valdes. 

16§  Simon Winge och Nils Pedersen valdes som valberedning. 

17§ Det fanns inga frågor från styrelsen och skriftliga anmälda ärenden.  

 Kom dock in en muntlig fråga angående Aku-Syd där Styrelsen berättade kortfattat om 

varför vi valde att köpa lokalen av Christer Karlsson. 



 

18§ Stämman avslutades. 
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